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To: @rivm.ni];INEECEERECT @rivm.ni]
Cc: @rivm.nl]
From:

Sent: Fri 1/22/2021 2:01:10 PM

Subject: RE: Twente start met het grootschaling testen op varianten

Received: Fri 1/22/2021 2:01:11 PM

Dag

In verband met finaciering heb ik even met ||JSIEEESY overlegd. In principe wordt dit niet vanuit OGZ dx betaald.

Wel wordt sequencen betaalduit OGZ indien wij samen met GGD een indicatie zien, maar dat is hier niet het geval.
Om herhaling te voorkomen zullen wij met de RAC/REC dit bespreekbaar maken met het veld.

En vooral bestuurders afremmen die dit willen weten

Groet

Verzonden: vrijdag 22 januari 2021 12:21

nar: ICE SEN c >; IESE EEN ov.

Onderwerp: FW: Twente start met het grootschaling testen op varianten

Wat vinden jullie?

From: 5.1.2e rivm.nl>

Sent: vrijdag 22 januari 2021 12:02

To:

Subject: RE: Twente start met het grootschaling testen op varianten

Dit lijkt profilering van GGD’en. Advies is om [BE met BEY contact opnemen. En afspraken te maken. Want het is

wachten op de volgende GGD die dit ook gaat doen.

Het is ook gek als wij steeds naar de GGD’en terug verwijzen, als ons gevraagd wat wij hier mee doen? Analyseren

wij dan de resultaten? Wat doen we de resultaten? Is het surveillance? Is het onderzoek.

rivm.nl>

2021 11:55

From: .1.2e

Sent: vrijdag 22 januari

To: @rivm.nl>;

@rivm.nl>; @rivm.nl>

Subject: Twente start met het grootschaling testen op varianten

Importance: High

Ha allen,

Hierbij bericht vanuit Twente. Vanuit RIVM zijn wij hier niet zo blij mee.

Zie ook hieronder..

Ik zal even met ED overleggen, ook nav wat er nu uitgaat over Lansingerland.

Groet,

From: dtwente.nl>

Sent: donderdag 21 januari 2021 16:40

n'>; EEE EE o vm.»

Beste [EKERN <n ENE

Gisteren heb ik zorgvuldig meegeschreven met jullie argumenten om niet 3000 positieve coronamonsters door te testen op

varianten. Zie ook de mail hieronder.

Het bracht ons in de artsengroep zeer aan het twijffelen of we inderdaad wel door moesten gaan met dit plan (een aantal van ons
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vond het overigens wel een goed idee). Helaas werden we al ingehaald door ons management en gaan we toch starten met de

‘proef. De veiligheidsregio, de zorgpartners, alle belanghebbenden hebben hun akkoord gegeven. Ook is de media al op de hoogte

gebracht:

hitps://www.rtvoost.nl/nieuws/1500312/GGD-Twente-gaat-positieve-coronatesten-uitgebreider-laten-onderzoeken-op-mutaties

We aanvaarden dus ook de consequenties die erbij horen.

Volgende keer zal ik eerder afstemming bij jullie zoeken.

Groet en dan,

YG /G/. Twente
5.1.2e |

5.1.2¢
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Verzonden: woensdag 20 januari 2021 17:46

’

dtwente.nl>;

Onderwerp: Advies van het RIVM over het testen op varianten

Besten,

Zojuista het RIVM aan de telefoon gehad en zjj adviseerde ons om NIET vanaf maandag 3000 positieve
coronamonsters door te laten testen op varianten (Brits, Braziliaans, Japans, etc.). De argumenten hier tegen zijn;

+ Het is al bekend dat de Britse variant al wijdverspreid onder de Nederlandse bevolking is, onze ‘proef voegt daar niets aan

toe, je weet al dat watje gaat vinden.

+ De maatregelen die zijn afgekondigd vandaag zijn al berekend op de verspreiding van die Britse variant, dus ons onderzoek

heeft geen consequenties voor beleid. Onze ‘proef was een paar weken eerder wel van belang geweest.
+ Heeft geeft enorm veel onrust bij bestuurders en bevolking, wantje gaat sowieso veel varianten vinden

+ Het schept een precedent voor andere regio’s die ook graag alles willen doortesten, terwijl dat niet kan (landelijk geen

capaciteit voor) en ook niet zinvol wordt geacht
+ Er komt binnenkort een inf@ct-bericht uit van het RIVM dat bij personen bij wie een variant wordt gevonden geen extra

contactonderzoek gedaan hoeft te worden en dat de maatregelen voor een index met een variant hetzelfde zijn als voor een

persoon met een corona die geen variant is.

* Voor de index zelf komt het nieuws dat hij/zij een variant blijkt te hebben te laat: extra ‘adherence’ aan de maatregelen is

dan niet meer van

=
Hun advies is dus om het niet te doen. Uiteraard mogen we zelf beslissen. Als we beslissen toch te starten, dan zijn de

consequenties voor ons (persaandacht, uitleg aan bestuurders, etc.). Ik laat ze weten wat onze beslissing is.

Hoe gaan we nu verder?

Grost, INENEEEENNNN

YG /G. Twente

OU BK Enschede |jverheidstraat 30 |
7 053 IEEE
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